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Abstract (en)
The element (1) has an outer sole assembly (3) comprising an outer surface (10), and a flexible upper (4) extending upwardly from the assembly.
Spikes (9) are outwardly projected from the outer surface. The flexible upper has a lower portion (11) arranged to cover a foot of a wearer and an
upper portion (12) extending from the lower portion in a direction away from the assembly. The upper portion is structured and arranged to cover
an ankle of the wearer or a portion of a lower leg of the wearer. The upper has a shoe insertion opening (25) to receive a shoe of the wearer. An
independent claim is also included for a footwear element and low-upper shoe assembly.

Abstract (fr)
Elément chaussant (1) comprenant un semelage externe (3) et une tige souple (4), ainsi que des pointes (9) qui font saillie au niveau d'une face
externe (10) du semelage externe (3), la tige souple (4) comprenant une portion basse (11) prévue pour couvrir le pied d'un utilisateur, la tige souple
(4) présentant une ouverture de chaussage (25). La tige (4) comprend une portion haute (12) qui prolonge la portion basse (11) dans un sens
d'éloignement du semelage externe (3), la portion haute (12) étant prévue pour couvrir au moins la cheville de I'utilisateur, ou la cheville et une
partie du bas de jambe.
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